
112

گو
گفت

19
7-

19
ه 8

ـار
شم

   
 14

03 
ین

ورد
  فر

-1
40

د 2
سفن

  ا
م 

ده
 هف

ال
سـ

ن/ 
ـا

رانی
ه ای

ـر
نج

پ

کیفیت تنها اولویت ماست

مدیرعامل مانی وین:

پنجره ایرانیان؛ جایی چســبیده به پایتخت، مجموعه ای خانوادگی ایجاد 
شــده که خودشــان می گفتند: »ما پروفیل ها را نقاشــی می کنیم«. نامش 
مانی وین است و اگر قرار باشد آن را تقسیم بندی کنیم باید این مجموعه را 
جزو مجموعه های صنعتی به حساب بیاوریم اما از روی صحبت های » مرجان 
خســروی )پندآموز(« مدیرعامل این مجموعه می شود فهمید هنری به شمار 
آمدن شــاید مهم تر از صنعتی بودن باشد. هرچند او بارها تاکید می کند »ما 
همه در صنعت دروپنجره، یک خانواده هســتیم«. گــروه صنعتی مانی وین 
زمینه کاری اش لمینت و رنگ کاری پروفیل یوپی وی ســی است. مدیرعامل 
این مجموعه آن را کلینیک زیبایی پروفیل های یوپی وی سی توصیف می کند 
و اهمیــت آن را به این دلیل می داند که بخش مهمی از زیبایی فضای درون 

منزل و ساختمان ها، به پنجره هایش بستگی دارد.  
»مانی وین با لمینت و رنگ پروفیــل با تنوع طرح و رنگ بالا، انتخاب های 
زیادی را پیش روی مشــتریان قرار می دهد تا مطابق با آخرین متدهای روز 
دنیا، ظاهر پنجره با معماری و طراحی داخلی مناســب به کمک ســاختمان 
بیاید« این ها را مدیرعامل مانی وین با شوق وذوق می گفت و از اینکه توانسته 
مجموعه ای را سامان دهد تابه حال خوب آدم ها در داخل ساختمان کمک کند، 
لبخندی به نشــانه رضایت می زد.  او می گفت: »فعالیت اصلی مانی وین در 
دو بخش لمینت و رنگ کاری دروپنجره، فرایندی اســت که علاوه بر تامین 
زیبایی ظاهری در بهبود شــرایط حفظ و نگهــداری پروفیل نیز مفید واقع 
می شــود«. یک روز بعدازظهر در هفته اول بهمن، مهمان مدیران و کارکنان 
»مانی وین« بودیم. مشروح گفت وگو با مرجان خسروی )پندآموز( مدیرعامل 

این مجموعه در ادامه آمده است:

یکی از رسم های مطبوعاتی این است که چون ما این پیش فرض را نداریم 
که همه گذشته را می دانند بنابراین معمولا بحث را از  »آغاز« شروع می کنیم. 
شما در مجموعه »مانی وین« چه می کنید؟ چطور شد کار در این زمینه را آغاز 

کردید؟ ماجرا از کجا شروع شد؟
ما مجموعه ای صنعتی بازرگانی در صنف در و پنجره ســازها هســتیم که تقریبا از سال 
1392 آماده کار درزمینه رنگ کاری و لمینت بوده ایم. ما کار را با برندهای بســیار حرفه ای 
شــروع کردیم. برندهایی که جزو برندهای منتخب دنیا بودند مثل رنولیت، بونشــوخ آلمان 
) که اســتقبال بسیار زیاد از آن شد(. در واقع پایه و اساس برنامه ریزی استفاده از فویل های 
رنولیت را شــرکت مانی وین گذاشــت. در آن سال ها که ما کار را آغاز کردیم، لمینت خیلی 
شــناخته شده نبود. وضع طوری بود که بســیاری از شرکت ها حتی نمی دانستند فلان برند 
متعلق به کدام کشــور است. کجا تولید می شود و چه ویژگی هایی دارد؟ و چطور وارد ایران 
می شــود. ما کار را با نمایندگان این برندهای خوش نام آغاز کردیم. در آغاز، برآورد خود ما 
این بود که شاید خیلی از این خدمات استقبال نشود اما وقتی شروع کردیم و مدتی در بازار 
حاضر شــدیم، گمان نمی کردیم این میزان استقبال از لمینت را شاهد باشیم و خوشبختانه 
امروز وضع خوبی را شــاهد هســتیم. دلیل این میزان از استقبال هم این است که از همان 
ابتدا ســعی کردیم کیفیت را در اولویت امور شــرکت قرار دهیم و این موضوع را در منشور 

شرکت مانی وین قرار دادیم. 

احتمالا بخشی از کیفیت کارها به مواد اولیه مناسب برمی گردد؟ 
بله. همین طور اســت. ما فویل ها را وارد می کنیم. این فویل های آلمانی هستند و علاوه بر 
آن، تنها نماینده شرکت ال جی در ایران هستیم و به طور انحصاری این برند با ما کار می کند. 
در کار لمینت غیر از فویل، چســب هم در کیفیت مهم است.  که ما از دو نوع چسب استفاده 
می کنیم. برند اصلی کالایبریت آلمان و برند دوم که به لحاظ قیمتی بســیار بالاســت )و من 
هم علاقه خاصی به آن دارم( اچ پی فولر آمریکا است. این مواد بسیار سخت وارد می شود و از 
نظر هزینه هم، فراتر از آن اســت که یک تولید کننده بتواند آن را به راحتی تهیه کند. این ها 

در اصل مواد اولیه کار ما در بخش لمینت است. 
غیر از لمینت، ظاهرا بخش رنگ کاری هم دارید. درست است؟ 

همین طور است. ما یک بخش رنگ کاری داریم که بخش خاص و زیبایی است. آن بخش 
تحت مدیرت خواهرم اســت. چون او نقاش و طراح است و علاقه شدیدی به این موضوعات 
دارد، مدیریت این بخش را بر عهده دارد. ما پروفیل دروپنجره  را در این بخش نقاشی می کنیم 
درواقــع آن ها را آرایــش می کنیم. پروفیل های ما در این بخش ضد خش می شــوند و بنابه 
درخواســت مشتری، به هر رنگی که دوست داشته باشند، در می آیند و با پخت بسیار مطلوب 
به آن ها تحویل می شود. ما حتی رنگ هایی داریم که مشابه پروفیل های آلومینیوم آنادایزشده 
هستند. علاوه بر آن یک سری لمینت های وارد کرده ایم که مشابه آلومینیم های آنادایز است 

و زیبایی های خاص خودش را دارد. 

اشــاره
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از آنادایــز صحبت کردید که در پروفیل هــای آلومینیومی به کار می رود. 
تفــاوت آنادایز در پروفیل هــای آلومینیومی و رنــگ کاری در پروفیل های 

یو پی وی سی چیست؟
بسیار متفاوت است. یکی اش این اســت که شما نمی توانید پروفیل یوپی وی سی را در آن 
درجه حرارت که در پروســه آنادایزینگ مورد استفاده قرار می گیرد، قرار دهید. یوپی وی سی 
را نمی توانید در کوره قرار دهید اما آلومینیوم در کوره قرار می گیرد و در جایی مانند اســتخر 
غوطه می خورد و کامل با برق الکتروستانیک می شود. ولی ما در یوپی وی سی امکان این کار 
را نداریم به این دلیل که پروفیل یو پی وی سی از مواد پلاستیکی تشکیل شده است و حرارت 
باعث خورندگی و ذوب شــدن آن می شــود و انعطاف به حدی زیاد می شود که حتی در یک 
ســری از پروفیل ها )که در رده سه بازار محسوب می شوند(، وقتی زیر سشوارها و غلتک های 
ما قرا می گیرند، با اینکه دمای سشــوارها 36 درجه بیشتر نیست، تاب برمی دارند و استقامت 
خود را از دست می دهند و این به دلیل تیتان ها و استابلایزر های نامرغوب است که در تولید 
اســتفاده می شود. البته کار ما در اصل این است که پروفیل های یو پی وی سی را زیبا می کنیم 
اما اینکه این ها تبدیل به پنجره و ســرکار نصب می شــوند و شکل خود را از دست می دهند، 

همه برمی گردد به کیفیت و مواد اولیه یوپی وی سی. 
در روند کارتان از دستگاه هایی استفاده می کنید که طبیعتا بخشی از کیفیت 

محصول نهایی را تضمین می کند. درباره آن ها چه توضیحی می توان داد؟
مــا در حال حاضر در ایران شــرکت هایی داریم که در اصفهان ماشــین های رپینگ تولید 
می کنند. قیمت کار آن ها نیز خیلی مناســب اســت اما ما به رغم اینکه می توانستیم از همین 
ماشین ها اســتفاده کنیم، از ماشین های سفارشی استفاده کردیم. ماشین آلات خط گرم  ما در 
ایــران، باقیمت ارزی حدود 54 هزار یورو قیمت دارنــد. خط »ورماک« که وارد کرده ایم، در 
اختیار هیچ کدام از شــرکت های دارای این کســب وکار نیست به این دلیل که تمام سشوارها 
را خودمان تغییر داده ایم و بر اســاس ســفارش ما ساخته شده است و در تمام جزئیات و روند 
طراحی آن ها، مشارکت داشته ایم. بخش حساسی در این ماشین آلات وجود دارد که به چشمی 
معروف هســتند این ها از سوئیس خریداری شــده و چنان دقیق است که ناترازی در حد چند 

میکرون را هم برطرف می کند. 
در بخش تولید صرف نظر از اینکه در کدام صنعت باشــیم، به طور معمول 
کالاها، کیفیت های مختلفی دارند. من به عنوان مشــتری وقتی قرار است از 
کالای تولید شده توسط شرکتی خاص استفاده کنم، باید پارامترهای کیفیت 
را بدانم تا کالای مناســب انتخاب کنم. حالا من به عنوان مشــتری ای که 
ممکن است اطلاع چندانی هم از جزئیات تولیدات شما نداشته باشد، چطور 

باید این کیفیت را در کار شما تشخیص بدهم؟ 
ما در مانی وین کیفیت را به عنوان اولویت خدشــه ناپذیر خود، تعریف کرده ایم و اســتقبال 
مشتریان صاحب نام هم این روند را تایید می کند. کیفیت مانی وین به این دلیل است که از 

نقطه صفر تولید تا محصول نهایی روندها بر اساس تعاریف دقیق کیفی و کنترل های منظم، 
در حال انجام اســت، ما علاوه بر پروفیل های یوپی وی سی، آلومینیوم را هم لمینت می کنیم. 
شــکل پوشش های ما،  شکل بســته بندی ها ما و حتی کیفیت »رپینگ« ما با تمام آنچه که 
در بازار وجود دارد، متفاوت است. یک بخش کیفیت مربوط به مواد اولیه است؛ فویل های ما 
از برند »ال.جی« تهیه می شــود که به صورت انحصاری آن ها را در اختیارداریم. اگر هم جای 
دیگری آن ها را دیدید؛ به این دلیل است که فقط به دو یا سه شرکت پروفیل ساز خیلی معتبر 
می فروشیم و باید تاکید کنم تا حالا، به هیچ شرکت خدماتی، این ها را نفروخته ایم اما در این 
فکر هســتیم که بخشی از این محصولات را به صورت عمومی هم در بازار عرضه کنیم. در 
این بخش ســعی مان این بوده تنوعی مناســب به رنگ ها بدهیم و به همین دلیل رنگ های 
خاصــی را وارد کرده ایم که در مباحث زیباشناســی پس از قرار گرفتــن روی پروفیل های 

یو پی وی سی، از کار آلومینیم هم زیباتر هستند. 
دلیل دیگر کیفیت مانی وین این است که ما چسب مناسبی استفاده می کنیم و عملکرد آن 
تجربه شده اســت. از منظر کنترل کیفی واحد های »کیو.سی« در هر دستگاه مستقر هستند 
و برچســب های مورد نظر پس از کنترل کیفیت هر واحد را، الصاق می کنند. اندازه گیری های 
حرارتی ما در مانی وین، اندازه گیری های عادی نیســت. دماسنج های دقیق ما به طور مستمر 
دمای فویل، دســتگاه، چسب و ... را کنترل می کنند. شما هرگز نمی توانید مجموعه مانی وین 
را با مجموعه هایی که زیرپله ای، با حداقل امکانات و با دســتگاه های بســیار معمولی کار را 
شروع کرده اند، مقایسه کنید. این موضوع را حتی با کنار هم قرار دادن کار نهایی و با مقایسه 
ظاهری هم می توانید تشــخیص دهید. به عنوان ویژگی مهم، شــما حباب در کار ما هرگز 
نخواهید دید. به هیچ عنوان گرد و غبار یا شــیء اضافه، حتی در حد میکرو متر هم نمی بینید 
چون تمام ســطوح، قبل از ورود به چرخه لمینت، با فشار باد بسیار قوی تمیز می شوند. همه 
گمان می کنند رپینگ پروفیل با یک مرحله عبور انجام می شــود. ما به هیچ عنوان با این شیوه 
کار انجام نمی دهیم و شــیوه ها و ترفندهایی در کار داریم که تجربه به ما آموخته و از آن به 
خوبی اســتفاده می کنیم. اینکه مانی وین در حال حاضر به عنوان یک شــرکت قابل اعتنا و 
پیشــرو در این حوزه شناخته می شــود، فقط و فقط به دلیل کیفیت و خدمات پس از فروش 

آن است. 
همین ســطح کیفی محصولات بود که چند سال پیش با مجموعه بزرگ وین تک قرارداد 
همکاری بستیم. آن ها ابتدا از مجموعه ما بازدید کردند و گواهی انحصاری به مانی  وین دادند 
که بر اســاس این قرارداد، لمینت پروفیل های آن ها را در سراســر ایران انجام دهیم. کار که 
شــروع شد نیز از این موضوع استقبال بسیار خوبی شد. هم وین تک و هم مونتاژکارها و هم 
مشــتری از این موضوع اســتقبال کردند. هم ما و هم وین تک روی این کارها ضمانت قرار 
داده ایم. خود شــرکت وین تک این کار را سه ســال ضمانت کرد و ما هم 15 سال علاوه بر 
وین تک، تمام لمینت ها را گارانتی می کنیم. پوشــش هایی را که شبیه آنادایز هستند نیز، 30 

سال گارانتی دارند. 
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در کار شــما قاعدتا استانداردهایی باید وجود داشته باشد که به طور عام، 
منطقه ای یا جهانی تعریف شده باشد. درباره این استانداردها چه  اطلاعاتی 

می توان در اختیار مخاطب قرار داد؟ 
متاســفانه در ایــران چنین اســتانداردی نداریم. در آلمــان اســتاندارد رال وجود دارد که 
پارامترهایی دارند و کیفیت لمینت روی پروفیل ها را با معیارهای تعریف شــده خود، مطابقت 
می دهنــد اما در ایران مــا حتی مجموعه ای نداریم که بخواهیم دربــاره لمینت حرف بزنیم؛ 
حتی دوســتانی که همکاران والامقام ما هســتند و سال های سال در این حوزه تجربه دارند، 
به اهمیت این موضوع واقف نیســتند، درصورتی که لمینت موضوعی بسیار با اهمیت است. 
شما با کالایی مواجه هستید که گران قیمت است و حتی اگر آن را روی پروفیل درجه شش 
کار کنید، کیفیتش بســیار مهم اســت. همین الان در اثر بی توجهی به موضوع، برای برخی 
از پروفیل ها، لمینت های »این دُر« اســتفاده می کنند که متاسفانه بعد از کار خودش را نشان 
می دهد و بعد چیدمان دکوراتیو پنجره را با اشکال مواجه می کند. این موضوع چنان مهم است 
که هر چند به نظر فقط یک پوشش روی پروفیل، می آید اما در نهایت این موضوع صنعت در 
و پنجره را با ســوال مواجه می کند. اینکه ما در مانی وین استاندارد را چطور کشف کردیم، در 
اصل حاصل دوازده سال تجربه است. تجربه ای که به صورت مشترک بین مدیران، تیم فنی 
و خانواداه ما به اشــتراک گذاشته شده است. ما بابت این تجربه هزینه های زیادی هم انجام 
داده ایم و ســفرهای آموزشی به کشــور ترکیه توسط بخش های مختلف مانی وین نیز انجام 

شده است تا در نهایت به پارامترهای کیفیت دست پیدا کنیم. 
کار شــما به این دلیل که کار هنری اســت، به طور طبیعی با سلیقه مردم 
ســرو کار دارد. یک بخش کار هنری معرفی آن است. این معرفی می تواند 
به بازارشناســی )علاوه بر بازاریابی( به شما کمک کند. در این بخش ها چه 

اقداماتی انجام داده اید؟
بگذارید پاســخ به این ســوال را از این جا شروع کنم که من سال 88 وارد بازار پی وی سی 
شــدم. تا آن زمان به عنوان آدمی که تازه درســش تمام و وارد بازار کار شــده بود، وقتی به 
بسیاری از مشتریان، از پنجره یو پی وی سی حرف می زدیم، واکنش منفی داشتند و می گفتند: 
یعنی ما پنجره پلاســتیکی در خانه مان اســتفاده کنیم؟ آن زمان پنجره با پروفیل های آهنی 
و آلومینیومی نرمال، در بازار جا افتاده بود و هنوز هم کســی از یوپی وی ســی چندان استفاده 
نمی کرد اما خوشبختانه تا سال 91، مصرف این محصول جای خود را در بازار با ضریب بسیار 
مناســب، باز کرد طوری که مردم در شهرهای مختلف، حتی شهرهای بسیار کوچک هم این 

محصول را می شناختند. 
در لمینــت هم همین طور اســت و مردم کم کم دارند با این نوع کار آشــنا می شــوند. اما 
درباره بازارشناسی که موضوعی متفاوت با بازاریابی است، صادقانه عرض می کنم رتبه خوبی 
نداریــم به ایــن دلیل که  هرچند تیم مــا به عنوان تیم تحصیل کرده و بســیار زحمتکش و 
کارآزموده، توانســتیم کاری تجاری را پایه گذاری کنیم کــه بتوانیم در رنگ و لعاب دادن به 
ســاختمان، نقشی داشته باشــیم اما در این مرحله تمام سعی و تلاش ما شناساندن محصول 
به تولیدکنندگان بزرگ بوده اســت. موضوع بازارشناسی هم چیزی نیست که به تنهایی از ما 
بربیآید چون موضوعی است که به پارامترهای مختلف وابسته است. یکی از این موارد توسعه 
خطوط تولید اســت. باید محصول به اندازه بازارهای جدیدی که کشــف می شود، تولید شده 
باشــد. این کار نیاز به توسعه و توســعه نیاز به سرمایه گذاری دارد. همین الان 4 خط لمینت 

ما، سرمایه گذاری بســیار هنگفتی را به خود اختصاص داده است. اگر بخواهیم کار را توسعه 
بدهیم نیاز به سرمایه فراوان وجود دارد. به عنوان یک نمونه عرض می کنم همین حالا وقتی 
می گویند در فلان شهر نمایندگی بدهید با مخالفت ما مواجه می شود به این دلیل که روحیه 
من این است که باید در تمام امور و جزئیات کار حضور داشته باشم و هنوز کسی را پیدا نکردم 
که بتوانم به او اعتماد کنم چون کار لمینت کار دقیقی است و جزئیات بسیار دارد و نمی شود 
به بهانه توسعه کیفیت را از دست داد به همین دلیل معتقدم من باید در تمام جزئیات حضور 
داشــته باشم. این کار به قدری دقیق است که حتی با بالا و پایین کردن یک میلیمتر فویل، 
ممکن اســت صد شــاخه پروفیل تبدیل به ضایعات شود. صد شاخه ای که اگر این طور شود، 

عملا  کارش تمام است چون امکان جدا کردن روکش از آن نیست.
نکتــه دیگری که در ســوالتان بود درباره هنری بودن این کار اســت. کار هنری از جنس 
حس است، من به عنوان بخش کوچکی از این صنعت احساس تعلق فراوانی به آن دارم، در 
این حد که مثلا شــخصا تمام نام ها را برای طرح ها، انتخاب کرده ام، تمام این نام ها، با عشق 
انتخاب شده است و هر کدام از این رنگ ها و کدها مانند خانواده من هستند و جالب است که 
در صنعــت در و پنجره پروفیل هم این رنگ ها و طرح ها را با همان نام هایی که ما نام گذاری 

کردیم، می شناسند. کدهای ما این طور در بازار جاافتاده و این حس خوبی به ما داده است .
شــنیده ایم که در مانی وین رنگ و لمینت را هم باهم به صورت تلفیقی کار 

می کنید. کمی درباره این موضوع توضیح می دهید؟
بله! ما عــلاوه بر اینکه کارهای یک طرف لمینت را داریم. پنجره هایی هســتند که دو رو 
لمینت می شــوند. در ایــن نوع کار به این دلیل که پوشــش ها در دو طرف و روی ســطح 
خارجی اســت، مغز کار، ســفید و به رنگ پروفیل اصلی باقی می ماند. ما می توانیم میان یا 
همان مغز کار را هم به صورت شــاخه رنگ کنیم با هر رنگی که تمایل داشــته باشید. این 
کار برای شــرکت های پروفیل ساز مقدور نیســت. صرفه اقتصادی هم ندارد که بخواهند در 
رنگ بندی های مختلف، پروفیل تولید کنند. شرکت مانی وین همین حالا 32 رنگ لمینت دارد 
یعنی کالیته ما کامل ترین کالیته رنگی در این صنعت است. غیر از این گاهی خواسته می شود 
ما پنجره را طراحی کنیم. این کار در یکی از موزه های کشور انجام شده. که محصول نهایی 
کار بسیار زیبایی شد و استقبال زیادی از آن کردند. در این کار از رنگ های مختلفی استفاده 
شد این طور که »سش« کار یک رنگ است، فریم کار یک رنگ و مولین کار یک رنگ دیگر 

که در نهایت، ترکیب این ها کار بسیار زیبایی را ایجاد کرده است. 
بین کار آلومینیوم و یوپی وی ســی با لمینت، حتما تفاوت قیمت وجود دارد.  

چرا من به عنوان مشتری باید لمینت را انتخاب کنم؟
ببینید ما انســان ها به ظاهر و زیبایی توجه زیادی داریم طوری که به طور معمول زیبایی 
ظاهر برای بســیاری از آدم ها اولویت است. حتی برای خرید یک بسته شکلات هم در حالت 
کلی انتخاب شما آن بسته ای ست که رنگ های مناسب تر و تنوع رنگی داشته باشد. در پنجره 
هم همینطور است. در کاری که ما انجام می دهیم وقتی پروفیل ها روکش می شوند، به نظرم 
با آلومینیم قابل مقایســه نیست به این دلیل که آلومینیوم آن گرمای بصری و حس مناسب 
را به شــما القا نمی کند. حتی اگر آنادایز هم باشند. در دنیا هم شرکت های بزرگی وجود دارند 
که به این ســمت متمایل شده اند و خطوط رپینگ را راه اندازی کرده اند و با پایه پروفیل های 
قوی، دنبال استفاده از لمینت هستند چون ساختار ذهنی شما این طور است که با زیبایی حال 
شما خوب می شود. به عنوان نمونه ما لمینت سبز داریم، آبی، قرمز و رنگ بندی های مختلف و 
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این ها انتخاب های مناسبی را در اختیار مشتری قرار می دهد. به زودی هم یک لمینت طلایی 
وارد بــازار می کنیم که خودم از رنگ آن لذت می برم. به نظرم این رنگ صنعت دروپنجره را 
متحول می کنند. همان طور که رنگ شامپاینی و برنزپلاتین ما این کار را کرد. خیلی ها وقتی 
این رنگ ها را می بیند از انتخاب قالب آلومینیوم خارج می شــوند. چون آلومینیوم این حس را 

به آدم نمی دهد. 
ما به عنوان اینکه ســبک و سیاق مان از جنس کار هنری است دست روی باکیفیت ترین و 
گران ترین طرح ها و رنگ های دنیا گذاشته ایم و آن ها را وارد این صنعت کرده ایم. تا از نزدیک 

آن زیبایی برای هم وطنانمان لمس شود. 
با این حال معتقدم ما به هر دو کار نیاز داریم هم آلومینیوم هم یوپی وی ســی. باید انتخاب 
کار  را بــه خود مخاطب واگذاریم. مخاطب هــم باتوجه به ماده اولیه و برندهایی که در بازار 
مشــخص اســت با توجه به کیفیت آن را انتخاب می کنند. مســاله این است که ما به عنوان 
تولیدکننــده باید اطلاعات کاملی به مردم بدهیم. اینکه این کار از چه تولیدشــده و چطور. با 
چه مواد اولیه ای تولید شــده و با چه ترکیباتی؛ بقیه اش باید در اختیار مردم باشــد اما به نظر 
من گویی هیچ کدام از دوستان عزیز من به عنوان تولید کننده، خیلی دلشان نمی خواهد درباره 
کیفیت محصول شــان صحبــت کنند و جزئیات دقیقی از مواد اولیه ای که اســتفاده می کنند 
به مردم بدهند. این موارد در این صنعت باعث می شــود کالای جایگزین آن رشــد کند. در 
صنعت آلومینیوم برای ساخت پروفیل های آلومینیومی هم از مواد اولیه با کیفیت های مختلف 
اســتفاده می شود. اما این آگاهی نزد مشتریان بعضا وجود ندارد. مشتری آنجا فقط یک سطح 
فلزی که براق اســت را می بیند. اما آنجا هم ما برندهایی مثــل آکپا یا لورنزوی ایتالیا داریم 
که ســطح کیفی شان با دیگر کارها متفاوت است. اما در یوپی وی سی بحث ها کلی است مثلا 
می گوییم این پروفیل وین تک اســت آن یکی ویستابست! فرق شان در چیست؟ هیچ کدام از 

این شرکت های عزیز درباره جزئیات تولیداتشان چیزی نگفته اند. 
در کار خود ما هم گاهی چنینی اســت. همه آمده اند و گفته اند ما اولین هستیم یا بهترین! 
من خودم را مثال می زنم همیشــه می گویم اولین و بهترین هستم. سوال این است این ها را 
چه کســی تشــخیص می دهد؟ تبلیغات یا کیفیت و اینکه چه مواد اولیه ای استفاده می کنم؟ 
به نظرم هنوز شــناخت واقعی از بازار یو پی وی سی وجود ندارد به همین دلیل است که برخی 

شــرکت ها می آیند و می روند. ما از سال 88 در بازار هستیم در این مدت، یک سری شرکت 
آمده اند و مثلا 4 ســال کار کرده اند و بعد هم جمع کرده اند یک تعدادی از شــرکت ها هم با 

چیدمان مناسب و کارکرده اند و مانده اند. 
با این حال اینکه شــما به عنوان مشتری هنوز می گویید چرا باید لمینت را انتخاب کنم به 
این دلیل اســت در بخش رنگ و لمینت کســی کار نکرده است. حتی شرکت های بزرگ ما 
که در کار تولید یو پی وی ســی هســتند رنگ های خیلی محدودی دارند. از نظر من در زمینه 
رپینگ پروفیل های یو پی وی سی چون تخصص شان هم این نیست، نمی تواند خوب کار کنند. 
این حوزه به کار تخصصی نیاز دارد. در نهایت می خواهم این را هم بگویم که شما به عنوان 
مشــتری باید به این نکته توجه داشته باشید که کار ما روکش کشیدن روی پروفیل است. ما 
یک پوشــش رنگی روی پروفیل ایجاد می کنیم و کیفیت پروفیل در اختیار ما نیســت.  مثلا 
خیلی ها با ما تماس می گیرند و از کیفیت پروفیل ها می پرسند. ما به عنوان کسی که در حال 
انجام کار رپینگ هستیم، برای مان کاملا کیفیت مشخص است و میزان مقاومت، شکنندگی 
و ... هر پروفیل را تشخیص می دهیم اما مرجع بیان این موضوعات نیستیم و نمی توانیم درباره 
موضوع اعلام نظر کنیم. به عنوان نمونه یک بار به صورت لایو برنامه ای داشــتیم و درباره 
یکی از پروفیل ها صحبت کردیم که مثلا در بســته بندی دچار ایراد است چون باعث تابندگی 
شــده بود، مدیرعامل آن شــرکت تماس گرفت و تاکیدش این بود که شــما دارید برند ما را 
خــراب می کنید. ما چنین قصدی نداریم همه ما در ایــن صنعت همکار و عضو یک خانواده 
هســتیم و معتقدم باید به هم کمک کنیم تا صنعت مان رشد بیشتری داشته باشد. اگر کیفیت 
برایمان مهم است، باید اقداماتی انجام بدهیم تا بتوانیم این کیفیت را تا حد زیادی رشد دهیم. 
در پایان اگر موضوع مغفولی در ســوالات ما بــوده یا نکته ای مد نظرتان 

است، بفرمایید..
همینجا از همه اهالی صنعت که قدمی در مسیر ارتقای صنعت دروپنجره برمی دارند تشکر 
می کنم. دوباره تاکید دارم همه ما عضو خانواده صنعت در و پنجره هستیم و باید در کنار هم 
به ارتقای این صنعت کمک کنیم. از فرصت استفاده و همکاران را دعوت می کنم برای بازدید 
از مانی وین به این مجموعه تشریف بیاورند و از نزدیک شاهد کارهای ما باشند. این موضوع 
هم آن ها را با مجموعه ما آشنا می کند هم سطح اطلاعات تخصصی آن ها را افزایش می دهد.  


